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A chara,

Beatha agus slainte chugat.

Nota gairid anseo chun aitheantas a thabhairt do chur chuige na ndaltai 6 thainig siad ar ais ar scoil. Ta siad ag
socru isteach aris de réir a chéile.

Mar is eol daoibh, taimid dirithe ar tri sprioc mora faoi lathair: labhairt na Gaolainne, an éide scoile agus an
cdras Yondr a chur i bhfeidhm. T4 formhdr mér na ndaltai ag teacht linn. Gan dabht, t4 roinnt daltai agus is
cinnte go bhféadfai feabhas a chur ar an éide scoile ach céim ar chéim eireoidh linn. Mo bhuiochas leat mar
thuismitheoir as do thacaiocht leantnach ar na pointi seo agus rudai eile nach iad.

Mar néta sa bhreis, bhi écaid thaitneamhach againn i ngort na scoile an tseachtain seo caite &it go raibh rasanna
sealaiochta & rith againn le linn na seachtaine. Bhi cipla foireann ann 6n bhfoireann fit!

Mo bhuiochas leis an mtiinteoir Fiona Ui Chiardhubhain a d’eagraigh gach rud agus bhi cad ¢ craic agus spraoi
againn!

A brief note to acknowledge the excellent approach of the students since they have returned to school as they
gradually settle in to the normal school routine.

As you know we are currently focusing on three key areas - speaking Irish, the school uniform and
implementing the Yondr system. The vast majority of the students are engaging excellently with us. There are
some students that can improve on the school uniform but, by degrees, we will get there. As always, my thanks
to you the parents for your continued support on this.

We had a very enjoyable occasion in the school pitch recently as we ran off a relay race competition. There
were even a few teams including members of the staff!

My thanks to Fiona Ui Chiardhubhain who organised everything and the craic was mighty!

Le buiochas,

Eamonn Mac Muiris
Priomhoide
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